

## Influenza

**Chile** (15 May 1997).<sup>1</sup> Influenza B continued to be diagnosed in sporadic cases in Santiago and Region X (south) during the second half of April and the first week of May. Cases of influenza B were also diagnosed in children in Region V in the central part of the country.

**New Zealand** (21 May 1997).<sup>2</sup> Sporadic cases of influenza B were laboratory confirmed in Auckland and Wellington in February and March.

<sup>1</sup> See No. 17, 1997, p. 123.

<sup>2</sup> See No. 50, 1996, p. 383.

## Grippe

**Chili** (15 mai 1997).<sup>1</sup> La grippe B a continué d'être diagnostiquée chez des cas sporadiques à Santiago et dans la Région X (sud) durant la deuxième quinzaine d'avril et la première semaine de mai. Des cas de grippe B ont aussi été diagnostiqués dans la Région V, dans la partie centrale du pays.

**Nouvelle-Zélande** (21 mai 1997).<sup>2</sup> En février et mars, des cas sporadiques de grippe B ont été confirmés au laboratoire à Auckland et à Wellington.

<sup>1</sup> Voir N° 17, 1997, p. 123.

<sup>2</sup> Voir N° 50, 1996, p. 383.